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Irásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a belügyminiszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Mekkora összeget fordítottak összesen a devecseri ügyvédi munkaközösségre 2010 ősze és
2011. december 31-e között? ”

címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter úr !

A vörösiszap-katasztrófát követ ően 2010 ősze és 2011 . december 31 . között egy ügyvédi
munkacsoport dolgozott Devecser városában .

Korábban már kérdést intéztem önhöz a Parlament plenáris ülésén „Ki állja majd a vörösiszap -
katasztrófa során keletkezett ügyvédi költségeket?” címmel . Szóbeli kérdésemben a vörösiszap-
katasztrófát „aranybányaként” használó ügyvédi munkaközösségeknek a tragédiát gátlástalanu l
kihasználó magatartására hívtam fel a figyelmet, arról érdeklődve: mennyi pénzébe került mindez a
magyar adófizetőknek?

Kérdésemre Tállai András cinikus választ adott, melyben kifejtette, hogy nem az adófizetők, hanem
a MAL Zrt . kötelessége lesz a kártérítés folyamán a felmerül ő költségek megtérítése . Azt elfelejtette
azonban hozzátenni, hogy ez az optimista forgatókönyv csak akkor valósulhat meg, ha a cég ellen i
pereket megnyerik .

Én magam addig „mindössze” kilenc ügyvédről és bruttó 25 .000 forint óradíjról tudtam . Az
államtitkár úr azonban elszólta magát, amikor nettó 22 .500 forintot és húsz ügyvédet vallott be a
plenáris ülésen. Ez számításaink szerint - amennyiben húsz ügyvéddel, havi huszonkét munkanappa l
és napi tíz órával számolunk – több mint kétmilliárd forintot jelent . Ez körülbelül akkora összeg, mint
amennyi a Magyar Kármentő Alapba folyt be az adományozók által felajánlott összegekbő l .
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Ferenczi Gábor
országgyű lési képvisel ő



Remélem, hogy számításaink nem helyesek, és az ország számos pontjából érkezett ügyvédi irodá k
nem nyerészkedés céljából érkeztek a településre, kihasználva a katasztrófát.

Kérdezem ezért a Tisztelt Miniszter urat, hogy mekkora összeget fordítottak összesen a
devecseri ügyvédi munkaközösségre 2010 ősze és 2011. december 31-e között ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012, február 21 .

Tisztelettel :

	

Ferenczi Gábor
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